



EMBASSY OF THE FEDERATIVE REPUBLIC OF BRAZIL

Note N. 153 /2023

The Embassy of the Federative Republic of Brazil presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs – Economic Affairs Department – and has the honor to inform about the World Plastic Connection Summit (WPCS), which will take place from 21 to 24 August 2023, in São Paulo, Brazil, in a hybrid format. The event is being organized by Think Plastic Brazil – the official Portfolio of Solutions for Export and Internationalization of Brazilian Transformed Plastics created by the National Plastic Institute (INP) in partnership with the Brazilian Trade and Investment Promotion Agency (ApexBrasil). The theme of the 2023 edition will be "Brazil as a Global Trendsetter in Transformed Plastics".

The World Plastic Connection Summit is the main Brazilian event in the industrial sector of transformed plastics and serves as the largest connection platform in the Americas for the industry in the Agribusiness, Toys and Childcare, Civil Construction, Packaging, and Housewares. The Summit comprises of the following components:

- International Seminar: Featuring renowned international experts;
- Color Trend: This segment showcases the latest trends in Brazilian design, curated by well-known industry professionals;
- Awards: The award ceremony focuses on recognizing achievements in internationalization within the design field;
- Buyer Project: This initiative facilitates individual meetings between selected importers and participants, promoting business opportunities;
- Technical Visits, and;
- Consulting Tables: Providing expert advice and guidance.

More information about the event and access to register are available at the link:

https://thinkplasticbrazil.com/wpcs23_en-2/

The Embassy of Brazil kindly requests the assistance of the Ministry of Foreign Affairs in conveying the aforementioned information to relevant interlocutors in the plastic industry packaging, design, sustainability and innovation sectors of the United Arab Emirates.

The Embassy of the Federative Republic of Brazil avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs– Economic Affairs Department – the assurances of its highest consideration.

Abu Dhabi, 10 July 2023





سفارة جمهورية البرازيل الاتحادية

ترجمة غير رسمية

مذكرة رقم: 2023/153

تهدي سفارة جمهورية البرازيل الاتحادية في أبوظبي أسى تحياتها إلى وزارة الخارجية الموقرة - إدارة الشؤون الاقتصادية - ويسرها الإحاطة علماً بأن القمة العالمية المعنية بصناعة البلاستيك (WPCS) World Plastic Connection Summit، ستعقد في الفترة من 21 إلى 24 أغسطس 2023، في ساو باولو، البرازيل، بصيغة هجينة. ينظم هذا الحدث من قبل Think Plastic Brazil - المجموعة الرسمية لحلول تصدير وتداول البلاستيك البرازيلي المحول التي أنشأها المعهد الوطني للبلاستيك (INP) بالشراكة مع الوكالة البرازيلية لتشجيع التجارة والاستثمار (ApexBrasil). عنوان نسخة 2023 هو "البرازيل كرائدة عالمية في مجال البلاستيك المحول".

القمة العالمية WPCS هي الحدث البرازيلي الرئيسي المعني بقطاع صناعة المواد البلاستيكية المحولة وهي بمثابة أكبر منصة للتواصل في الأمريكتين المعنية بالصناعة في الأعمال التجارية الزراعية والألعاب ورعاية الأطفال والبناء المدني والتعبئة والأدوات المنزلية. تشمل القمة مايلي:

- ندوة دولية: يشارك فيها خبراء دوليون مرموقون؛
- اتجاه الألوان: يعرض هذا الجزء أحدث الصيحات في التصميم البرازيلي، برعاية متخصصين معروفين في هذا المجال؛
- الجوائز: يركز حفل توزيع الجوائز على تكريم الإنجازات في مجال التداول والتصميم؛
- مشروع المشتري: تسهل هذه المبادرة الاجتماعات الفردية بين نخبة من المستوردين والمشاركين، مما يعزز فرص العمل؛
- الزيارات الفنية؛
- خدمات استشارية: تقديم المشورة والتوجيه من قبل خبراء.

وللمزيد من المعلومات حول الحدث وللتسجيل يرجى زيارة الرابط التالي:

https://thinkplasticbrazil.com/wpcs23_en-2/

تغدو سفارة البرازيل ممتنة لو تفضلت وزارة الخارجية الموقرة بمساعدتها لنقل المعلومات المذكورة أعلاه إلى الجهات المعنية في قطاعات التغليف والتصميم والاستدامة والابتكار في صناعة البلاستيك في دولة الإمارات العربية المتحدة.

تنتمز سفارة جمهورية البرازيل الاتحادية في أبوظبي هذه المناسبة لتعرب لوزارة الخارجية الموقرة - إدارة الشؤون الاقتصادية - عن فائق احترامها وتقديرها.



أبوظبي، 10 يوليو 2023

نسخة إلى إدارة الشؤون الأمريكية